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7. zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 26.6.2017  
 
 
 
Ing. Tereščáková: 
Na prvom zasadnutí mestského zastupiteľstva  dňa 27.2.2017 som podala podnet na riešenie 
situácie v podzemnom parkovisku pod Tescom, kde niekto prevádzkuje súkromný autobazár. 
Bolo mi odpovedané, že sa budete týmto podnetom zaoberať. Ľudia sa sťažujú, autobazár je 
tam ďalej. Ako sa to rieši, ako to mesto riešilo? 
 
Bc. Sosna: 
Tento podnet som riešil ja osobne, ešte v ten deň, ako ste sa vyjadrila, ten dátum teraz už 
spätne nebudem hovoriť. Spojil som sa s riaditeľom Tesca, ktorý povedal, že vie o dotyčnom 
pánovi, je tam s nim urobená nejaká dohoda a nakoľko sa jedna o súkromné parkovisko, 
nemôžme my riešiť. To znamená, tí sťažovatelia, ktorí hovoríte, môžete ich rovno poslať za 
riaditeľom Tesca, nech sa u neho sťažujú, možno prehodnotí svoje rozhodnutie. A nakoľko sa 
jedna o súkromné parkovisko, je to s vedomím vedenia hypermarketu Tesco, my nemôžme 
tam v tej veci robiť nič.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


